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Ref: IMC 2020/1

各位家長：
培僑書院
「第六屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉」
PUI KIU COLLEGE
Sixth Election for IMC Parent Manager and Alternate Parent Manager

	根據《教育條例》，培僑書院法團校董會(下稱“校董會”)已於2008年8月30日正式成立，校董會章程內訂明校董會須設有家長校董和替代家長校董的職位，而第五屆家長校董和替代家長校董亦於2018年6月開始履行職務，兩年之任期亦即將於2020年6月屆滿。培僑書院家長教師會現就上述事項進行新一屆家長校董選舉安排。
     The Incorporated Management Committee of Pui Kiu College (“IMC”) was duly established on 30th August 2008 in accordance with the provisions of the Education Ordinance.  The constitution of the IMC provides for the offices of Parent Manager and Alternate Parent Manager.  The Fifth Parent Manager and Alternate Parent Manager have started their roles in IMC since June 2018 and their two-year term of office will end in June 2020. PTA will organize the Sixth Election of the Parent Manager and Alternate Parent Manager.

家長校董人數及任期
Number of parent manager vacancy and tenure
	:
	家長校董一名及替代家長校董一名，任期均為兩年，由有關家長校董註冊為校董當日起計。One parent manager and one alternate parent manager, tenure of each is 2 years commencing from the date of registration of the relevant parent manager.

	截止提名日期
Deadline for nomination
	:
	2020年5月7日 (四) 下午四時正
7th May 2020 (Thursday) 4pm

	提名方法
Nomination method
	:
	請到學校eClass或家教會網頁下載及填妥提名參選表格並於2020年5月7日 (四) 下午四時正或之前把提名參選表格電郵到本會郵箱  pkcpta@puikiu.edu.hk。Please download the Nomination Form from school eClass or PTA website, fill in the same and email  to pkcpta@puikiu.edu.hk on or before 7th May 2020 (Thursday)

	投票日期及時間
Polling Date and Time
	:
	2020年5月28日(四) 至6月1日(一) (6月1日下午四時截止)
28th May 2020 - 1 st June 2020 (1 st June 2020 4pm cutoff)

	點票會日期及地點
Date and venue for vote counting
	:
	2020年6月3日(三) 於學校中學部地下小禮堂舉行。3rd June 2020 (Wednesday) at Small Assembly Hall on G/F of Secondary Section.

	公佈結果日期
Date for announcement
	:
	2020年6月4日(四) 將於eClass和家教會網頁公佈選舉結果
Election results will be announced at the eClass and PTA website on 4th June 2020 (Thursday)


第六屆法團校董會家長校董和替代家長校董選舉 選舉主任謹啟
Returning Officer for Sixth Election for IMC Parent Manager and Alternate Parent Manager
15/4/2020
備註Remarks：
1. 王惠成副校長經已被委任為這屆家長校董選舉的選舉主任。Mr. Wong Wai Shing Vincent Deputy Principal was appointed the Returning Officer for this Parent Manager Election.
2. 家教會經諮詢後制訂的『家長校董選舉安排和規定』已載於家教會網頁(www.puikiupta.org)供家長參閱或下載，而列印版本只於家長書面要求時提供。PTA after consultation formulated and posted at the PTA website (www.puikiupta.org) “Regulations and Arrangements for IMC Parent Manager Election” for parents’ reference or downloading.  Printed copy will only be provided upon parents’ written request.
團結力量，積極參與，為我孩童!  心繫校園，關注成長，點石成金。


[image: image1.jpg]